
Bak, 2018. szeptember 11-I nyílt testületi ülés jegyzőkönyv. 

1 

 

Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/A. 
 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Bak község Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. szeptember 11. napján 
Önkormányzat hivatali helyiségében (Bak, Rákóczi u. 2/A.) 1705 órai kezdéssel 
megtartott nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:         

- Molnár Károly polgármester 
- Balogh Elemér alpolgármester 
- Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő 
- Pál Tihamér István települési képviselő 
- Toplak Tiborné települési képviselő 
- Török Lászlóné települési képviselő 
- Simon Dezsőné települési képviselő. 

                                                                                   
Tanácskozási joggal:   

- Császár László jegyző. 
 
A lakosság részéről az 1. napirend tárgyalása során megjelent: 12 fő. 
 
Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési képviselőből 7 fő 
jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László jegyzőt, jegyzőkönyv hitelesítésre Pál 
Tihamér István és Toplak Tiborné települési képviselőt kéri fel, melyet a képviselő-testület 7 
igen szavazattal elfogadott. A továbbiakban javaslatot tesz, hogy az alábbiak szerint 
történjen az ügyek tárgyalása – amelyet a javaslattal egyetértve a testület 7 igen szavazattal 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogad el: 

 
1. Rákóczi-Petőfi utcai lakók panasza. 

 
2. Beszámoló a két ülés között eltelt időszak fontosabb eseményeiről, a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról és a polgármester átruházott 
hatáskörében tett intézkedéseiről. 
 

2. A Söjtöri Szociális Intézményfenntartó Társulás gesztori feladatainak átvétele. 
  Előadó: Császár László jegyző. 
 

3. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázati rendszerhez való csatlakozás. 
 Előadó: Császár László jegyző. 
 
4. Egyebek. 
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A napirendek tárgyalása: 
 
 

1. Rákóczi-Petőfi utcai lakók panasza. 
 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: Az utolsó ülés után lement a Petőfi utcába és mivel 
nagyon hasonló az autója, mint a polgármesteré, ott több lakó majdnem kivette az autóból. 
Megfogadta, hogy a következő ülés időpontjáról értesíti a lakókat, jöjjenek el, itt az ülésen 
mondják el a véleményüket. 
 
Molnár Károly polgármester: A jegyzőt kéri fel, hogy ismertesse az eddigi intézkedéseket. 
 
Császár László jegyző: A kialakult helyzetet, az eddigi intézkedéseket az alábbiakban 
foglalja össze: elsőként ismerteti az önkormányzati finanszírozási rendszer elemeit, mely 
szerint az önkormányzat meghatározott, kötelező feladatok ellátására részesül 
finanszírozásban. A nem tervezhető, jogszabályban nem rögzített feladat ellátására a forrás 
biztosítása pályázati úton történhet. Egy alapvetően fontos dolog: az eddigi történelem során 
nem igazán volt gyakori jelenség, hogy ilyen intenzitású csapadék ilyen gyakran 
megjelenjen egy adott települést sújtva. A rendkívüli csapadék következtében alapvetően a 
kárelhárítás az önkormányzati vagyontárgyak (utak, hidak, átereszek, árkok) esetén az 
önkormányzat feladata. Az elmúlt időszakban (május 10. óta) immár három vis maior igényt 
nyújtottuk be kármentesítésre, helyreállításra. Ennek sajnos az az alapvető problémája, hogy 
a hivatali malmok roppant lassan őrölnek, a Belügyminisztérium még a tavaly novemberben 
benyújtott igények bírálatánál tart. A helyreállítás sajnos nem két fillér, saját erőből nagyon 
szűk lehetőségeink vannak. Az önkormányzat 2018. évi költségvetése az előző évekhez 
képest jelentős mértékű iparűzési adó bevétel kiesés miatt amúgy is hiánnyal, hitelfelvétellel 
került elfogadásra. A helyreállítási, védekezési költségek jelentős összegűek (mintegy 1 km 
hosszban a Rákóczi-Petőfi utcai vízelvezető árkok, útpadkák, járdák, a Táncsics utca 
padkájának helyreállítása, a Buzola-árokban felgyülemlett több 100 m3-nyi hordalék 
eltakarítása, a Gubinecz-árok végén található hordalékgyűjtő tisztítása, stb.), amelyek 
fedezete nem biztosított a település költségvetésében. Emellett a rendkívüli időjárás nem 
csak a mi településünket sújtja, így rengeteg igény jelentkezett, ami nem abba az irányba 
hat, hogy az állam bőkezűen támogassa a helyreállítási igényeket. Minden nagyobb eső után 
amúgy megtörtént - amennyire az anyagi lehetőségek engedték - a tisztítás, az árkok 
tisztítása. Minden létező és hatáskörrel rendelkező hatóságot (Katasztrófavédelem, 
Talajvédelem, Vízügy, stb.) megkerestünk már az első elöntés óta (ez MÁJUS közepe!), s 
így jutottunk el odáig, hogy a Talajvédelmi hatóság június 13-án helyszíni szemlét tartott, 
illetve június 19-én kerül sor egy több hatóság részvételével történő bejárásra. Több, a 
szemlén megjelent Hatóság képviselője jelezte, hogy 8 napon belül írásban nyilatkozik (a 
nyilatkozatok a Hivatalunkhoz a mai napig nem érkeztek meg), a Talajvédelmi Hatóság 
képviselője jelezte, hogy a földhasználókat a termőföld védelméről szóló törvényben foglalt, 
az erózió megakadályozására vonatkozó kötelezettségek teljesítésére fogják felszólítani, 
illetve javasolják, a zöldítés keretében a füvesítést. Összefoglalva elmondható, hogy a 
megjelent Hatóságok képviselői a fő problémát a nagy mennyiségű, hirtelen lehulló 
csapadékban látták. Több szakértővel egyeztettünk, az az elképzelés, hogy a Rákóczi és a 
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Petőfi utcai telkek végében egy árok kerülne kialakításra, amely a Tekeresi úton csatlakozna 
a Válicka vízgyűjtő árkához, megakadályozandó a termőföld lehordást. Jelenleg egy vízügyi 
mérnök foglalkozik a tervek elkészítésével. A hozzáértők szerint az az alapvető probléma, 
hogy a mezőgazdasági földhasználók nem tesznek eleget a földtörvényben foglalt, erózió-
megelőzési feladatuknak (kapás növények, kukorica, napraforgó vetések vannak a falu 
felett), így a rendkívüli mennyiségű csapadék akadálytalanul mossa a hordalékot a falura. 
Emellett állítólag régi utak, árkok mezőgazdasági művelés alá vonása történt, így nincs a 
víznek más irányban, mint a falu felé való elfolyása. Összefoglalva: önkormányzat minden 
tartalékát felemésztette a védekezés és előttünk áll a helyreállítás is, amire nem tudjuk mikor 
és mennyi támogatást kaphatunk. 
 
Balogh József: A Manci tanító néninél és Harmath Andiéknál található áteresz kicsi, ha 
meg lett volna duplázva az átmérője, elvezette volna a vizet, nem öntött volna el bennünket 
az ár. Más kérdés, hogy a földet akkor is lehozta volna. 
 
Császár László jegyző: Amikor azok az árkok készültek, alkalmasak voltak a víz 
elvezetésére, ha a mostani, rendkívüli mennyiségű csapadékra akarnánk méretezni azokat, 
akkor három méter mély árkok kellenének. Ha elkészülnének ezek az árkok, a következő, 
amit a víz elmosna, az a vasút lenne. Évek óta levelezünk a MÁV-val, hogy a vasút melletti 
árkaik teljesen felteltek, illetve a sínek alatti átereszek eltömődtek. Semmi reagálás nem 
érkezett ezekre a megkeresésekre Tőlük. 
 
Molnár Károly polgármester: A falu fölötti víz elvezetésére az az elképzelés is felmerült, 
hogy egy víztározót kellene létesíteni. 
 
Balogh József: A vizet nem gyűjteni, hanem elvezetni kell. 
 
Császár László jegyző: Sajnos az önkormányzati finanszírozási rendszer nem biztosít kellő 
fedezetet a szükséges vízelvezető árok karbantartási feladatok ellátására. Sem a vízügynek, 
sem az önkormányzatnak nincs kellő forrása a szükséges feladatokra. 
 
Simon Szabolcs: Az elhangzottakból azt veszi ki, hogy arra várunk, hogy legyen pénz. 
Azért jöttünk el, hogy valamilyen szinten megoldást keressünk a problémára, panaszt tenni 
mindenki tud. Arra kellene megoldást találnunk itt a nyílt ülés keretében, hogy valahogy 
kinézzen az utca. Senkinek nincs jó szájíze az érintett lakók közül, mindenkinek joga van 
normálisan vendéget fogadni, normálisan közlekedni az utcán. Rengeteg vis maior igény 
érkezett be a megyéből, de forrás nincs. Azért jöttünk ide, ha pénz nincs is, valamilyen 
módon megoldjuk ezt a helyzetet. Amíg be nem áll a rossz idő, megoldást kell keresni. Nem 
lehet tudni, mikor lesz támogatás a helyreállításra, de addig valami ad-hoc megoldást kell 
keresni, hogy lehessen közlekedni az úton. 
 
Balogh József: Valami átmeneti megoldást kell keresni. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: Társadalmi munkában el lehetne hordani az út mellett 
felhalmozott földkupacokat, kisgépekkel. 
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Molnár Károly polgármester: 74 Tátra földet kellene felmerni. Tavaly ősszel lett javítva 
az út padkája, tehát az akarat megvan az út karbantartására, ahogy az adók befolynak, 
tudunk lépni. Vállalkozókkal egyeztet már a holnapi napon és a lakókat értesíti ennek 
eredményéről, így a jövő héten el tudnánk kezdeni a munkát.  
 
Pál Tihamér István települési képviselő: A buckákat fel kellene szedni. Álljunk neki, 
csináljuk meg. 
 
Simon Szabolcs: Valami legyen, hogy közlekedni lehessen az utcában. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: A földeken gazdálkodókat is be lehetne vonni a gépi 
munkákba, ha már az Ő földjük folyt a falura. 
 
Molnár Károly polgármester: Megkérdezi a vállalkozókat, telefonon tájékoztatja a lakókat 
a megbeszélés eredményéről. 
 
Harmath Andrea: A géppel rendelkező vállalkozókat, a földhasználókat és az érintett 
lakókat meghívva lehetne egy tájékoztató fórumot tartani. 
 
   Ezt követően a lakók a testületi ülésről eltávoztak. 
 
 
 

2. Beszámoló a két ülés között eltelt időszak fontosabb eseményeiről, a 
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a polgármester 
átruházott hatáskörében tett intézkedéseiről. 

 
 
Molnár Károly polgármester: Jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete szerinti tartalommal 
ad tájékoztatást a lejárt határidejű határozatokról, a két ülés közötti munkáról az tartalommal 
számol be: 

 A közmunkások helyreállították a temetői korlátot, elkezdődött a konténer helyének 
helyreállítása. 

 A temető bejárata előtti hidat felszedtük, talán valamit a későbbiekben tudunk 
helyette építeni. 

 A TÁMASZ Társulási Tanácsi ülése augusztus 14-én volt. 
 Augusztus 19-én és 20-án került sor a Falunapra, köszöni a résztvevők segítségét. 
 A rendőrlakásoknál kicserélték a vízmérőket. 
 Megtörtént az iskolai-óvodai tanévnyitó. 
 Kezdeményezni fogja a Tankerületnél iskolabusz beszerzését annak érdekében, hogy 

a mi karbantartónk mentesüljön a szállítás alól. 
 
Bohárné Kocsis Szilvia települési képviselő: A falunap kapcsán elkövettünk egy hibát: 
elmaradt a díjazottak értesítése, illetve a plakettek mellett nem volt emléklap, oklevél. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
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egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

86/2018. (IX. 11.) képviselő-testületi határozat:  
Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés közötti 
időszak fontosabb eseményeiről szóló beszámolót, a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót és a polgármester 
átruházott hatáskörben tett intézkedéseit tudomásul vette. 
 

 

2. A Söjtöri Szociális Intézményfenntartó Társulás gesztori feladatainak 
átvétele. 

  Előadó: Császár László jegyző. 
 
 
Császár László jegyző: Söjtör község Önkormányzat Képviselő-testülete a 65/2018. (VI. 
27.) képviselő-testületi határozatával döntött arról, hogy 2018. december 31. napjával 
kiválik a Söjtöri Szociális Intézményfenntartó Társulásból (a továbbiakban: Társulás). Az 
eltelt időszakban több egyeztető tárgyalásra került sor, amelynek eredményeként a Társulási 
Tagok döntő többsége azt az álláspontot fogalmazta meg, hogy a Társulásból kilépni nem 
kíván, illetve a kilépési szándékot megfogalmazó testületi döntés a Társulás részére – a 
törvényi határidő leteltéig – nem érkezett. 
Amennyiben 2019. január 1. napjával nem lesz gesztora a Társulásnak, mind a Társulás, 
mind a Társulás Intézménye, a TÁMASZ Alapszolgáltatási Intézmény (a továbbiakban: 
TÁMASZ) megszüntetéséről kell a Társulást Tagoknak döntenie.  
A TÁMASZ vezetője több egyeztetést kezdeményezett a gesztori szerepkört a jogszabály 
alapján betölthető önkormányzatok polgármestereivel, jegyzőivel. A hat szóba jöhető 
Önkormányzat polgármesterei közül az első egyeztetés során nem volt olyan, aki a gesztori 
szerep 2019. január 1. napjától való ellátását felvállalta volna.  
Ezt követően a TÁMASZ Intézményvezetője személyes egyeztetést kezdeményezett Bak 
község Önkormányzatával, amely megbeszélésen a Társulás, illetve az Intézmény szakmai, 
pénzügyi, személyügyi, stb. helyzete részletes ismertetésre került. 
A megbeszélést követően megfogalmazott megállapítások: 

 Amennyiben a Társulás és a TÁMASZ megszüntetésre kerül, a kötelező feladatok 
visszaszállnak az Önkormányzatokra, illetve a gyermekjóléti feladatok körében a 
Közös Hivatali székhely Önkormányzatokra. Jelentkező többletfeladatok:  

o A meglévő Társulás és Intézmény megszüntetésével kapcsolatos 
döntések meghozatala, a törzskönyvi nyilvántartásból való kivezetés, a 
meglévő vagyon és a keletkező kötelezettségek rendezésének 
meghatározásával; 
o Az új Intézmény/feladatellátó törzskönyvezése (amennyiben nem 
Társulási formában kerül erre sor, akkor Önkormányzatonként!), működési 
engedélyek megszerzése – a működési engedély megszerzéséhez szükséges 
tárgyi és személyi feltételek biztosítása; 
o A megszűnő Támasz dolgozóival kapcsolatos 
személyügyi/személyzeti döntések meghozatala, egyes dolgozók 
beintegrálása az új feladat-ellátási rendszerbe, egyes dolgozók 
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jogviszonyával kapcsolatos feladatok ellátása (felmentés, végkielégítés, 
stb.) figyelembe véve a jogszabályi határidők betartását! 

 A jövőbeni feladatellátás módját illetően vagy újabb Társulás, vagy az önálló 
feladatellátás merül fel.  

Jelentős kérdést vet fel az önálló feladatellátás esetén a kapott feladatfinanszírozási 
támogatás és a feladat összehangolása (biztosít-e fedezetet az állami támogatás, 
figyelembe véve a táppénzeket, szabadságokat, helyettesítéseket, stb.), illetve 
biztosított lesz-e az új formában a megfelelően felkészült személyzet és szakmai 
tudással rendelkező közös hivatali apparátus biztosítása. 

 Új Társulás és a hozzákapcsolódó új Intézmény esetén a volt Társulási Tagok milyen 
köre hozza létre az új Társulást, mekkora az az ideális üzemméret, amely hatékony, 
gazdaságos és megfelelő szakmai hátteret biztosít a feladatok ellátásához. 
 A meglévő Társulás és Intézmény további fenntartását követően: 

o  kiküszöbölhetőek-e, ha igen milyen módon azok a működési 
anomáliák, amelyek Könyves Gábor elnök Úr által megfogalmazásra 
kerültek, a jelenlegi aktivitással van-e értelme a további 
együttműködésnek, lehetnek-e olyan a Társulási Megállapodásban 
megfogalmazódó garanciák/szankciók, amelyek biztosíthatják a 
működőképességet (Társulási Tanácsi ülések megtartása, 
határozatképesség); 

milyen szakmai (itt a gesztori feladatokat ellátó önkormányzat részéről felmerülő) és anyagi 
háttérrel lehet felelősen felvállalni a gesztori feladatokat. 
A Társulási Tanács szeptember 4. napján tartott ülésén a jelenlévő valamennyi tag 
támogatta, hogy Bak 2019. január 1-től ellássa a gesztori feladatokat. 
 
Molnár Károly polgármester: Javasolja elfogadásra, hogy Bak vállalja fel a gesztori 
feladatokat. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

87/2018. (IX. 11.) képviselő-testületi határozat:  
Bak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kijelenti, hogy 
2019. január 1-től vállalja a Söjtöri Szociális Intézményfenntartó 
Társulás gesztori feladatait. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy döntéséről 
a Társulás tagjait tájékoztassa. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 
 
Császár László jegyző: Időközben elkezdődött a működési dokumentumok ki/átdolgozása, 
melynek eredményeként elkészült: a Társulási Megállapodás módosítás egységes szerkezetű 
dokumentum tervezete, amelyeket jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete szerinti 
tartalommal ismertet. 
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Molnár Károly polgármester: Javasolja elfogadásra a fenti dokumentumokat. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

88/2018. (IX. 11.) képviselő-testületi határozat:  
Bak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Söjtöri 
Szociális Intézményfenntartó Társulás – jegyzőkönyvhöz mellékelt – 
társulási megállapodását az előterjesztés szerinti tartalommal 
elfogadja. 
Határidő: folyamatos. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 
 

 
3. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázati rendszerhez való csatlakozás. 
 Előadó: Császár László jegyző. 

 
 
Császár László jegyző: Jelen jegyzőkönyv 3. számú melléklete szerinti tartalommal 
ismerteti a pályázati felhívást.  
 
Molnár Károly polgármester: Javasolja, hogy a település a következő tanévre is 
csatlakozzon a pályázati rendszerhez. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:   
 

89/2018. (IX. 11.) képviselő-testületi határozat:  
1. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a 
jogszabályoknak megfelelően kifejezett és visszavonhatatlan döntést 
hoz arról, hogy csatlakozni kíván a hátrányos szociális helyzetű 
felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő 
fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2019. évi pályázati fordulójához. 
2. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete a felsőoktatási 
hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő 
fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2019. évi fordulójának Általános 
Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a 
pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az 
Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 
3. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget 
vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2019. évi fordulója keretében a beérkezett 
pályázatokról hozott döntését a 



Bak, 2018. szeptember 11-I nyílt testületi ülés jegyzőkönyv. 

8 

 

https://www.eper.hu/eperbursa/onk/tonkbelep.aspx internet címen 
elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 
4. Bak község Önkormányzat Képviselő-testülete nyilatkozik arról, 
hogy az EPER-Bursa rendszerben általa meghatározott és a 
pályázóktól bekért, a szociális körülmények igazolására fontosnak 
tartott nyilatkozatok és mellékletek nem álnak ellentétben a pályázati 
kiírás feltételeivel. 
Az adatrögzítéssel megbízott munkatársa neve: Czigányné Szabó 
Réka. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester. 

 
 

4. Egyebek. 
 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: A Rózsa utcában lévő elhanyagolt ingatlan 
tulajdonosát meg kellene már büntetni a telke miatt. 
 
Császár László jegyző: A büntetés kiszabása előtt a vonatkozó önkormányzati rendelet 
értelmében nincs akadály, jelenleg a képviselő-testület jogosult az eljárásra. 
 
Molnár Károly polgármester: Javasolja, hogy a testület módosítsa a rendeletét, a jegyző 
hatáskörébe utalva az eljárást. 
 
 

Mivel a napirenddel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás 
nem merült fel, Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete 
egybehangzó 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül megalkotta 13/2018. (IX. 14.) önkormányzati rendeletét a 
közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének 
következményeiről szóló 6/2015. (IV. 30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról, amely jelen jegyzőkönyv 4. számú mellékletét képezi. 

 
 
Simon Dezsőné települési képviselő: A Rapácsban a száraz ágakat össze kellene szedni. 
 
Toplak Tiborné települési képviselő: A 13 pusztai hegytulajdonos 10-10 e Ft-ot ad, illetve 
a vállalkozó vállalta, hogy egy autó követ visz ingyen, de kellene önkormányzati támogatás 
is az út felújítására. 
 
Balogh Elemér alpolgármester: A hegyi úti adó befizetési határideje szeptember 15. Idén 
nem költöttünk a hegyi útra, ragaszkodik ahhoz, hogy az adóból fordítsunk az útra. Két autó 
aszfalttal legalább kátyúzni kellene, mert szétesi az út. 
 
Molnár Károly polgármester: Véleménye szerint ebben az ügyben kérjük ki a Kuratórium 
véleményét, a jövő hétre egy kuratóriumi ülést kellene összehívni. 
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Mivel a napirendhez kapcsolódóan további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a 
polgármester a képviselő-testület nyílt ülését 2013 órakor bezárta és zárt ülést rendelt el. 
 

k.m.f.    
 
 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
              polgármester                                                jegyző 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
 

 
            Pál Tihamér István  Toplak Tiborné  
 települési képviselő   települési képviselő 

 
 


